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Onderwerp lnformatieverstrekking wethouder Lok inzake
vastgoed binnenstad

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeling
in de cyclus?

Nee

Beteidsterrein Omgeving

PortefeuiItehouder Lok

Tijdens de van 26 januari 2O17 werd onze een motie

ingediend om te komen tot een integrale aanpak leegstand. Wethouder Lok en raadslid

Schijvenaars hadden hierover met elkaar een kort debat waarvan het onderstaande deet tettertijk is

verwoord:

Lok
"Lees morgen of overmorgen de krant wat de vastgoedeigenaren altemaat van plan zijn."
Schijvenaars
"lk hoor de wethouder zojuist zeggen dat wij morgen of overmorgen de krant moeten lezen want
dan staat er een interessant iets in over vastgoedeigenaren. Betekent dit nu dat wij ats
gemeenteraad verwezen worden naar de krant om informatie te krijgen of is het zo dat de
wethouder vanavond ons informatie gaat verstrekken over wat er over twee dagen in de krant
staat?"
Lok
"Het eerste niet en het laatste ook niet. lk ga vanavond geen informatie verspreiden aan u want ik
ben geen vastgoedeigenaar. De vastgoedeigenaren komen morgen bij elkaar en hebben ons dan
a[[emaa[ iets te metden."
Schijvenaars
"En u weet niet wat de informatie is?"
Lok
"Nee, want ze komen morgen pas bij elkaar."

ln het artikel http://www.bndestem.nt/reqio/roosendaat/vastqoedeiqenaren-in-

roosendaalsebinnenstad-bundeten-de-krachten-1.6860865 van journaliste Franka van der Rijt van

BNDeStem vatt te concluderen dat er vrijdag een "persmoment" is georganiseerd om het goede

nieuws te gaan verkondingen dat de vastgoed partijen zich gaan verenigen in een gezamentijk

bestuur. Uit het zelfde artikel valt ook te conctuderen dat het binnenstadsbestuur en de

binnenstadsdirectie hierover a[ langer in gesprek zijn. Wethouder Lok is lid van het

binnenstadsbestuur.



Uit de transcriptie btijkt dat wethouder Lok op de hoogte was wat de vastgoedeigenaren atlemaal

van ptan zijn. Hij zegt namelijk expticiet dat de krant hierover morgen of vrijdag gaat publiceren.

Daarmee was dus duidetijk dat hij op de hoogte was van het geplande persmoment op vrijdag en de

inhoud van het persmoment zetf.

Wethouder Lok geeft tot slot aan dat hij niet weet wat de informatie is want ze komen pas morgen

bij elkaar.

Wij gunnen de vastgoedeigenaren hun persmoment en wij gunnen de binnenstadsdirectie hun goed

nieuws verhaal. Maar wij witlen door niemand en zeker niet door het coltege het bos in worden

gestuurd en a[ helemaal niet dat wij door het coltege onjuist worden geihformeerd. Ats wij
expticiet vragen naar informatie dan witten wij een eertijk antwoord krijgen. Wethouder Lok zou

beter moeten weten.

Onze conclusie is dat directie en bestuur van de binnenstad a[ eerde dan vrijdag 27 januari 2017

met etkaar in gesprek waren om te komen tot een gezamentijk bestuur ats vastgoedeigenaren

gericht op het bundelen van elkaars krachten. En het feit dat er een persmoment van is gemaakt

onderschrijft onze conclusie. Voor zover nodig zutten wij om inzage vragen in de notuten en

actietijst van het binnenstadsbestuur en de binnenstadsdirectie.

Wij hebben de volgende vragen:

1. Sinds wanneer is bij de binnenstadsdirectie en binnenstadsbestuur bekend dat de

vastgoedeigenaren hun krachten gaan bundeten in een gezamentijk bestuur?

Z. Hoe wist wethouder Lok op donderdag 26 januari 2017 dat op vrijdag 27 januari2017 de

vastgoedeigenaren bij etkaar zouden komen en dat zij aan de pers zouden melden welke

plannen ze atlemaaI hadden?

3. Waarom zegt wethouder Lok dat hij niet wist om welke informatie het ging die vrijdag bekend

werd gemaakt door binnenstadsdirectie en binnenstadsbestuur over krachtenbundeting in een

gezamenlijk bestuur èn was wethouder Lok op hoogte van en aanwezig bij het persmoment?

Met vriendetij ke groeten,

Fractie Nieuwe Democraten



Wij beantwoorden uw vragen als volgt

1. Vrijdagmiddag 27 januari 2017. ln het 3e kwartaal van 2016 is in het binnenstadbestuur gemeld
dat een aantal vastgoedeigenaren zich aan het oriënteren waren op een vorm van samenwerken.

2. lk ben op donderdag telefonisch uitgenodigd bij een persmoment aanwezig te zijn op
vrijdagochtend, georganiseerd door vastgoedeigenaren.

3. Op vrijdagochtend 27 januari 2017 hebben de vastgoedeigenaren de beslissing genomen om de
krachten te bundelen. lk beschik op donderdagavond niet over informatie van een bijeenkomst /
vergadering op vrijdagochtend waar ik geen deelnemer van ben en dus ook geen
vergaderstukken van heb.
Vrijdagmiddag2T januari is het binnenstadbestuur, in vergadering bijeen, geïnformeerd over de
besluitvorming van de vastgoedeigenaren.

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Het college van Burgemeester en Wethouders,

Na
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Coörd inerend wethouder Binnenstad




